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Verslag van de vergadering van de Coordinatie Corr~issie 
voor de Integratie en de Vrijhandelszone op 3 ugustus 1960. 

Punt 1 : Goedkeuring van de notulen. 
Het verslag van de vergadering van 6 juli "wrdt goed

gekeurd. 

Punt 2 : Een eventuele fusie van de executieven van de drie Geoeer~
schappen. 

De heer Hoogwater vraagt zich af of het opportuun zou 
zijn voorstellen tot een dergelijke fusie in het kader van de 
~es te doen. Uit taktisch oogpunt lijkt het hem niet verstan
dig indien een NederJ~nds initiatief zou worden genomen. Als 
voorstellers zijn wij genoodzaakt al dadelijk water in de wijn 
te doen, We kunnen beter eerst voorstellen van anele_ren af''l8ch
ten. 

Verder betwijfelt hij of van de fusie een betere uitvoe
ring van de verdraben verwacht kan worden. Hij noemt bijv. 
dat een samenvoeging van de administratieve apparaten k~es
tieus is; verder moet va~k een executieve voltallig zijn 
willen bepaalde beslissingen genomen kunnen worden en de ver
traging die hieruit reeds thans voortvloeit zal bij fusie 
alleen maar groter worden. 

De situatie in Brussel wordt geschetst door de heer 
Linthorst Homan. Hij meent dat er wel algemeen op gerekend 
wordt dat initiatieven zullen worden genomen om h~ t probleem 
van de fusie aan te gaan binden; hij heeft geen indruk of een 
ander land dit van plan zou zijn bij gebreke van een Neder
lands initiatief. 

Voorts wijst hij er op da t op de voorlopige agenda van 
het colloquium met de Assemblée ook de fusie voorkomt zodat 
een spoedige standpuntbepaling wel gewenst is. Tenslotte 
brengt hij naar voren dat het goed zou zijn indien er over 
deze materie persoonlijk contact zou zijn met de drie Neder
landers in de executieven. 

De heer Fock achtte het een leemte in de nota van 
Buitenlandse Zaken van 1 augustus 1960 (kenmerk 110.866) dat 
het probleem Engeland in het geheel niet is genoemd. Hij 
tendeert naar het innemen v a n een afwachtende houding op dit 
ogenblik zolang wij niet weten wat het re sultaat i~ van het 
gesprek De Gaulle - Adenauer. Indien bijv. in Rambouillet 
besloten zou zijn tot een taktiek die beoog t de drie executie
ven terug te drukken tot een college van technocraten dan zou 
het onverstandig z ijn indien Nederland door een initia tief 
tot wijziging van de bestaande situatie, het de Fransen makke
lijker zou maken deze ideeën te verwe zenlijken. :~ijn conclusie 
is dan ook dat wij eerst moeten weten wa t er in Rambouillet is 
afgesproken alvorens wij in de hoofds teden van onze partners 
van de Zes zouden gaan sonderen naar de houding ten o~zichte 
van het aan de orde stellen van de fusie. 
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De heer Van Ittersum antwoordt de heer Fock dat het problee
Engeland in de nota van Buitenlandse Zaken niet is gencem aange
zien nu wel vaststaat dat noch bij Engeland, noch bij on e ar·ners 
in de L-,es de wens aanwezig is tot een Engelse d,=eln8J:le aan één of 
twee van de Gemeenschappen. Over het gesprek De Goulle - den~aer 
zijn nog bijzonder weinig inlichtingen verkregen. 

Van de heer Jellenstein heeft spreker vernomen dat àe juris
ten in Luxemburg tot het voorlopige resultaat zijn oeko~e~ a~ een 
fusie verwe~enlijkt kan worden door een aanvullend protocol vso e 
drie verdragen. Bij de KSG is men er voor àe verdrags~ijzigiLgen 
tot het strikt noodzakelijke te beperken, een opvatting àie b~jv. 
in Italië in sterke mate wordt gedeeld. 

De heer Riphagen voegt hier aan toe dat het we~nlg ver c il 
maakt of men de weg kiest van een aanvullend protocol dan el van 
een verdragswijzigino • Hij is verder ve.n mening da t het "'el moge
lijk is de wijzigingen die strikt noodzakelijk zijn voor df beo ~ e 
fusie nauwkeurig af te bakenen maar natuurlijk bestaat de mose_~~-
heid dat men deze gelegenheid aan5rijpt om meer op de helling ~e 
gaan zetteno 

De Voorzitter meent te kunnen stellen dat het probleem van 
de fusie thans bij velen leeft; het zou ook slecht begrepen vorden 
indien Nederland als voorzittend land het aan een ander zou ver
laten initiatieven te nemen om deze zaak in de Gemeenschannen aan --de orde te stellen. Hij concludeert dat een werkgroep uit de 
Coordinatie Commissie onder voorzitterschap van Prof.Riphagen 0 

basis van het stuk van Buitenlandse ~aken en de gehouden disc s~~e 
een nota zou moeten opstellen ten behoeve van de Ministerraad op 
1 of 2 september a.s. Deze nota zou een duidelijke probleemstell~r~ 
moeten bevatten en zou zo mogelijk adviezen kunnen behelzen. 

In verband met het door de heer Fock genoemde ~unt ware het 
wenselijk dat allereerst een beter inzicht zou bestaè.n in 'vat in 
Rambouillet is afgesproken. Daarna zou beslist kunnen orden of 
sonderingen in de hoofdsteden en bij de drie executieven zouden 
worden verricht als voorspel tot een eventueel ini tia tief van de 
Nederlandse regering. Ook het in deze alinea ge~. oemde punt ~ou in 
de nota van de werkgroep nader kunnen worden belicht. 

Punt 3 : Associatie van Griekenland aan de EEG. 
De heer Linthorst Homan deelt mede dat de procedure aldus 

is vastgesteldQ Op 14 september a.s. vindt er een besprek p19ats 
in het Comité Special met de heer Rey; op 15 en 16 september vol
gen besprekingen in het Comité van de P.V.ts; op 26 en 27 september 
komt de kwestie in de Raad. 

De drie grote problemen zijn het financiële punt , de tebak en 
de landbouw. 

De vijf kleinere vraagstukken: de inst;tuten, het sociale 
vraagstuk, het transport, het concurrentiebeleid en het rp.cht van 
vestiging. De Commissie zal op 2 september met een nota over deze 
vijf problemen komen; deze punten gaan daarna rechtstre ks naar 
het Comité Special op 14 september. 
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Wat de drie hoofdvraeen betreft, het financiële .... un .... 
zal door de Ministers van Financiën worden bes oken e_ud 
augustus of begin september; de tabak komt 0 r of se= ember 
in de Raad; de landbouw zit vast door _en ?ranse re-srve et 
betrekking tot de overheveling VLn B-produk~en naar de A-lij ~. 

De heer Poethumus Meyee herinnert nog a~n het ·erer:~n se 
verlangen dat ten aanzien van de export van agrarische pr uk
ten naar Griekenland een zekere reciprociteit wordt toeRer~9t. 

De heer De Vries vraagt zich af of reeds met de Grieken 
gepraat wordt over een verbod van uiscriminatie bij het tra_s
port. 

De heer Linthorst Homan zegt dat dit niet bekend is. 

De Voorzi tter concludeert dat de associatie van Grie .. en
land uitvoerig in de Nederlandse fTinisterraad is besproken. Een 
verdere discussie in de Coordinatie Commissie lijkt thans nie 
nood~akelijk. 

Punt 4 : Mededelingen van het Ministerie van Verkeer & -;'aterstaat 

over de vaststelling van het reglement ex art.79 lid 3 van het 

EEG-verdrag. 

De heer Janssen deelt ~ede dat het hoofdpunt van de moei
lijkheden lag bij art.lO, het probleem of de publicatie van 
de vervoerstarieven al aan niet in dit reglement zou moe~en 
worden neergelegd. Nederland en Italië waren hier tegen. Het 
resultaat is een nogal wazig compromis geweest waarbij de 
publiciteit niet werd geregeld. 

Dit hele vraagstuk is overigens in een nieuw licht komen 
te staan door een uitspraak van het Hof welke in Nederlandse 
richting ging. 

Punt 5 : de reorganisatie van de OEES. 

De heer Van Ittersum meent dat als men uitsluitend kijkt 
naar wat op papier zijn neerslag heeft gevonden, een zekere 
mate van tevredenheid op zijn plaats schijnt; hij waarschuwt 
er echter voor dat veel nog in het Voorbereidend Comit~ zal 
moeten worden geregeld en da t daar hog harde noten zullen worder 
gekraakt. We zullen verder moeten afwachten of de heer Kristen
sen voldoende momentum zal kunnen opbrengen. 

De heer Strengers deelt de inzichten van de heer Van Itter
sumo Hij vraag t zich voorts af of het niet goed z ou zijn 
indien wij Londen zouden mededelen dat het toch bij~onder 
belangrijk zou zijn indien de Engelsen een krachtige fibuur tot 
adjunct secretaris-generaal zouden b(noemen. Voorts ,'lijst hij 
er op dat de termijn die het Voorbereidend Comité ter beschik
king staat zeer kort is te weten van 14 september tot 10 novem
ber. Hij nodigt de verschillende Ministeries uit reeds thans 
na te gaan welke acts gehandhaafd moeten worden alsmede de 
punten te overwegen waar eventueel concessies zouden kunnen wor
den gedaan opdat wij straks bij de onderhandelingen ~o slagvaar
dig mogelijk kunnen optreden. 
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Punt 6 : Rondvraag. 

De heer Linthorst Roman brengt naar aanleiding van 
opmerkingen van de heer Fock met betrekking tot de directe 
verkiezin~ln naar voren dat het gewenst zou zijn in verb~nd 
met het besprek met de Commissie uit de ~ssemblée op 16 sep
tember a s. indien hij een paar dagen tevoren enige indica
ties zou kunnen krijgen over het Nederlandse standpunt. 

De VJorzitter acht dit niet direct een zaak voor de 
Coordin~tie Commissie maar vindt het wel gewenst dat de 
Ministerraad op de hoogte wordt gesteld. 

De heer Van Ittersum verzoekt de departementen zich liOg 

te beraden of zij niet enige passende candidaten beschikbaar 
kunnen stellen voor het secretariaat van de heer Calmès, 
waarbij gedacht kan worden aan A-3 posten. 

De Voorzitter sluit vervolgens de vergadering na~at de 
volgende bijeenkomst is vastgesteld op 25 augustus a.s. om 
10.00 uur 's morgens, ook ditmaal in de vergéderzaal van het 
Ministerie van Economische Zaken. 

4 augustus 1960. 
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